

5天4晚 澳门/深圳/珠海 5D4N Macao / Shenzhen / Zhuhai

散客拼团
Seat-in-coach

Day 01: Macao 澳门 (No Meal)

Arrival Macao Airport will be greeted by our representative transfer to check-in hotel.
抵达澳门国际机场, 由敝社接待員按排送往酒店。

Day 02: Macao - Zhuhai 澳门 - 珠海 (B/L/-)

After breakfast, transfer to Macao city tour - Ruin's of St. Paul's Cathedral, A-Ma Temple, Casino and souvenir shop. After tour, transfer to Zhuhai.

早餐后,开始澳门市区游 ~ 大三巴牌坊, 妈祖庙, 赌场让您大开眼界。随后前往澳门土特产再送往珠海入住酒店。

Day 03: Zhuhai - Shenzhen 珠海 - 深圳 (B/L/-)

After breakfast, proceed to Zhuhai city tour - Lover Road , Statue of Fisher Girl Statue, Herbs Store , Shijingshan Park (cable car on own expenses) , Silk Exhibition Center (or Jewelry) , White Lotus Case and Shopping at Gongbei underground mall. After tour, transfer to Shenzhen.

早餐后, 前往珠海市区游 ~ 情侣路, 渔女像, 百草堂, 石景山公园(缆车自费), 丝绸展览中心(或珠宝展览中心), 白莲洞和拱北地下商场购物。后前往深圳入住酒店。

Day 04: Shenzhen 深圳 (B/L/-)

After breakfast, visit Mineral Museum , Lotus Hill Park , Shenzhen Bay Park. After lunch tour continues to visit Splendid China and cultural Village.

早餐后, 前往参观地矿博物馆, 深圳湾公园, 莲花山公园。午餐后参观小人国和民俗村。

Day 05: Shenzhen - Macao 深圳 - 澳门 (B/-/-)

After breakfast, transfer to Macao Airport for flight home.

早餐后,送往澳门机场, 乘搭客機飛返吉隆坡。

Hotels	Departure Date	ADT / CHD WITH BED	CHD NO BED	SGL SUP	MISC (P/Pax)
Macao - Pousada Marina Infane (4*) Zhuhai - Silver Art Hotel (4*) Shenzhen - FX Hotel (3*) (1N MFM , 1N ZHU , 2N SZX)	12 Mar - 27Dec '18	859	399	450	Tipping : RM 140 ACF : RM 30 Travel Insurance : RM 39 China Visa : RM 146.60 Total : RM 355.60
Tour Code : 5MSZ Itinerary Serial : F4.24					

Remark:

- 1) Macao Weekend Surcharge (FRI / SAT): @ **RM120/pax/day**
- 2) Zhuhai Weekend Surcharge (FRI / SAT): @ **RM60/pax/day**
- 3) Macau Hotel Surcharge : 05-07Apr, 01-03May, 16-18Jun, 01-07Oct, 23-26Dec '18 @ **RM 260/pax/day**
- 4) China Hotel Surcharge : 05-07Apr, 01-03May, 16-18Jun, 01-07Oct, 23-26Dec '18 @ **RM 60/pax/day**
- 5) Infant fare (below 24 months) **RM 189.28** per pax for ACF/Travel Insurance/China Visa.
- 6) Full charge to be imply if pax NO SHOW or on day cancellation or booking being Guarantee.
- 7) The above Tour fare are subject to change without prior notice.(Only applicable for Malaysia passport holder)